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POLYAMIDE THERMAL BREAKS

SOLUTIONS FOR WINDOWS
DOORS AND FACADES
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NABAT GROUP

NABAT GROUP LTD is manufacturing Polyamide & Pvc Thermal Breaks for solutions at windows, doors 
and facades  profiles. Aluminium is massively used in the manufacturing of profiles for the building and 
construction industry in windows and door systems. A thermal break or thermal barrier is a material of 
low thermal conductivity placed in an assembly to reduce or prevent the flow of thermal energy between 
conductive materials. Polyamide material is the most popular material for thermal break. Thermal 
insulating profiles made of polyamide PA 66 GF25%  (glass fiber reinforced polyamide) have significant 
advantages.The coefficient of linear thermal expansio (linear elongation coefficient) of the polyamide 
profiles is equivalent to the aluminum profile. Therefore, the polyamide profile is not subjected to internal 
stresses after it is pressed to aluminum profile. This is one of the most important advantages of using the 
polyamide material as a thermal barrier. Secondly, the deflection temperature of the polyamide profiles 
under load is high. Even at 200° C for about 15 minutes, no deformation occurs. Therefore, it can easily be 
heated in the ovens at the powder coating process. Thirdly, polyamide profiles do not emit toxic gases in 
case of fire. They are environmentally friendly. In addition, dimensional stability and resistance to 
chemicals of polyamide thermal barriers are high. Control of quality of the raw materials used in 
production is carried out according to the most known standards in branch. For this purpose in the order 
of firm there is completely equipped laboratory. Forms of all products are developed on modern programs 
and made in department of production of forms. NABAT GROUP LTD will help you in development and 
designing of new profiles according to drawings or samples of the customer.

NABAT GROUP LTD – Наша организация занимается производством термомостов из Полиамида 
и ПВХ для оконных, дверных и фасадных профилей. Алюминий широко используется в 
производстве профилей на оконные и дверные системы. Термомост или тепловой барьер - это 
материал с низкой теплопроводностью, для уменьшения или предотвращения потока тепловой 
энергии между материалами. Полиамидный материал является наиболее популярным 
материалом для термического разрыва. Теплоизоляционные профили из полиамида                       
PA 66 GF25%  полиамид и стекловолокно) имеют существенные преимущества. Следовательно, 
полиамидный профиль не подвергается внутренним напряжениям после его прижимания к 
алюминиевому профилю. Это одно из важнейших преимуществ использования полиамидного 
материала в качестве теплового барьера. Во-вторых, температура прогиба полиамидных 
профилей под нагрузкой высока. Даже при 200 °С в течение примерно 15 минут деформация не 
происходит. Поэтому его можно легко нагревать в печах в процессе нанесения порошкового 
покрытия. В-третьих, полиамидные профили не выделяют токсичных газов при пожаре. Они 
экологически чистые. Кроме того, стабильность размеров и стойкость к химическим веществам 
из полиамидных термобарьеров высоки. Контроль качества сырья, используемого в 
производстве, осуществляется в соответствии с наиболее известными в отрасли стандартами. 
Для этого в распоряжении фирмы есть полностью оборудованная лаборатория. Матрицы всех 
изделий разрабатываются по современным программам и производятся в отделе изготовления 
матриц. NABAT GROUP LTD поможет вам в разработке и проектировании новых профилей по 
чертежам или образцам заказчика.
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54 mm operatıng rods SPECIAL PROFILES65 mm 75 mm
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specıal profıles
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specıal profıles box  profıles
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Standard
Samples taken from the extruded profile Injected-moulded samples

(1)Dry (1)Dry(2)

Glass fibre content

Shore hardness D

Impact strength

T

Young's modulus

~0,3 W/m.KDIN 52612

EN ISO  11357

EN ISO  1183-1

EN ISO  1172

EN ISO  868

EN ISO  179-1

EN ISO  527

EN ISO  527

EN ISO  527

1) Water content less than 0,2% by weight
2) Humidity Equilibrium: Conditioning acc. to EN ISO 1110 (23°C / 50%)

°C

g/cm³

-

Kj/m²

N/mm²

N/mm²

%

1.3 ± 0,05

25 ± 2.5

.b.

1.3 ± 0,05

25 ± 2.5

78 ± 4

1.3 ± 0,05

25 ± 2.5

82 ± 4

10

MATERIAL DATA SHEET
Standard Polyamide 66, 25% Glass Fibre Content Properties

ALUMINIUM GROOVE

It is not intended to assure legally binding or to guarantee the nature of the products, 
the trade capability of the products and the  suitability for a certain use. We reserve the 
right of technical alterations.

COMPATIBILITY CHECK
W

ALÜMİNYUM YUVASI UYUMLULUK KONTROLÜ
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Altınşehir Mah. Ahmet Taner Kışlalı Bulvarı
163. Sokak No: 11 B Blok Kat: 4 No: 50 Elite Office
16335 Nilüfer / BURSA / TURKEY

Merkez / Head Office

Contact Us

+90 224 452 77 84
+90 224 452 77 85

Talatpaşa Mah. Pazaryolu Cad. Sedai İş Merkezi
No: 2/67 34510 Esenyurt / İSTANBUL / TURKEY 

İstanbul Şube / Branch

+90 212 699 84 67

Yenice Organize Sanayi (Yenice OSB)
Yeniceköy Mah. 619. Sk. No: 14
16335 İnegöl / BURSA / TURKEY

Fabrika / Factory

nabat@nabat.com.tr                www.nabat.com.tr


